
PROJEKT 

PROTOKOŁU NR V/2024 

z V sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie 

odbytej 11 września 2024 roku 

w „Domu Tradycji” ul. 11 Listopada 1 w Godzieszach Wielkich, o godz. 11.42 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

W sesji udział wzięło 15 radnych na ogólny stan Rady – 15 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do nin. protokołu. 

 

W sesji uczestniczyli: 

− Wójt Gminy – Pan Mariusz Szyszkiewicz 

− Zastępca Wójta Gminy – Pan Tomasz Przybył 

− Sekretarz Gminy – Pani Małgorzata Banaś 

− Skarbnik Gminy – Pani Anna Szubert 

− Magdalena Dziwińska – inspektor ds. drogownictwa 

− Urszula Zimny – inspektor ds. gospodarki nieruchomościami 

 

 

Projekt porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych w wyborach uzupełniających 

do Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad II, III, IV sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego, 

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz 

dla kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych 

funkcjonujących na terenie Gminy Godziesze Wielkie, 

c) określenia szczegółowych warunków i trybu zwolnienia od podatku rolnego 

gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej, 

d) zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

e) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, 

f) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na rok 2024, 

g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 

2024-2032. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
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Punkt 1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Radosław Marek na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym o godzinie 11.42 otworzył V Sesję Rady Gminy 

Godziesze Wielkie, powitał zebranych na sesji oraz radnych wybranych w wyborach 

uzupełniających do Rady Gminy Godziesze Wielkie w dniach 7 lipca oraz 1 września 2024 

roku. 

 

Pogratulował nowo wybranym Sołtysom oraz Radom Sołeckim. naszych sołectw, w których 

odbywały się zebrania w terminach po 25 czerwca. Nowo wybranymi Sołtysami zostali 

(odczytał w kolejności jak odbywały się zebrania): 

Pan Jan Gilicki – Sołectwo Kąpie 

Pan Marcin Krymarys – Sołectwo Zajączki Bankowe 

Pani Monika Sobczyk - Pogorzelec – Sołectwo Józefów 

Pan Ryszard Kacperkiewicz – Sołectwo Nowa Kakawa 

Pani Maria Szymańska - Sołectwo Stara Kakawa 

Pan Piotr Nadolski – Sołectwo Godziesze Małe I 

 

Życzył owocnej współpracy z mieszkańcami oraz samorządem, skutecznej działalności, a 

przede wszystkim satysfakcji z wykonywanego mandatu społecznego. 

 

Podziękował dotychczasowym Sołtysom, którzy pełnili tą funkcję przez wiele lat: 

Pan Stanisław Sobczyk – 25 lat 

Pan Stanisław Marciniak – 9 lat 

 

Następnie stwierdził, że zgodnie z potwierdzoną obecnością w aplikacji eSesja aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

 

 

Punkt 2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych w wyborach 

uzupełniających do Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, w dniach 7 lipca oraz 1 września 

br. odbyły się wybory uzupełniające do Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

W okręgu wyborczym nr 1 głosowania nie przeprowadzono, ponieważ zarejestrowano 

jednego kandydata, radnym został wybrany Młynek Kamil Piotr zgłoszony przez KOMITET 

WYBORCZY WYBORCÓW MARIUSZA SZYSZKIEWICZA. 

W okręgu wyborczym nr 13 głosowanie przeprowadzono, radnym został wybrany Korczyński 

Tomasz Józef zgłoszony przez KOMITET WYBORCZY WYBORCÓW RAZEM DLA 

GODZIESZ. 

 

Zgodnie z artykułem 23a ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym przed przystąpieniem do 

wykonywania mandatu radni składają ślubowanie. Ślubowanie odbywa się w ten sposób, że 

po odczytaniu roty wywołani kolejno radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”.  

Poinformował, że ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Radni, którzy uzyskali mandat w czasie trwania kadencji, składają ślubowanie na pierwszej 

sesji, na której są obecni, czyli dzisiaj. 
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Poprosił najmłodszego wiekiem radnego Pana Jakuba Błaszyka o odczytywanie, 

w kolejności alfabetycznej listy radnych Rady Gminy Godziesze Wielkie  

 

Odczytał rotę ślubowania. 

 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy 

i jej mieszkańców”. 

 

Radny Tomasz Korczyński oraz radny Kamil Młynek złożyli ślubowanie. 

 

Po złożonym ślubowaniu Przewodniczący Rady Radosław Marek stwierdził, że radni objęli 

mandaty. 

 

 

 

Punkt 3. Przyjęcie porządku obrad 

 

Przedstawił projekt porządku obrad 

1. Otwarcie sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych w wyborach uzupełniających 

do Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad II, III, IV sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego, 

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz 

dla kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych 

funkcjonujących na terenie Gminy Godziesze Wielkie, 

c) określenia szczegółowych warunków i trybu zwolnienia od podatku rolnego 

gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej, 

d) zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

e) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, 

f) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na rok 2024, 

g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 

2024-2032. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy 15 głosami „za” przyjęła przedstawiony porządek 

obrad. 
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Lista imienna: 

ZA: 15  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz 

Korczyński, Radosław Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-

Olek, Maria Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad 15 głosami 

„za”. 

 

 

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad II, III, IV sesji Rady Gminy Godziesze 

Wielkie 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokoły z obrad II, III, IV sesji Rady Gminy były 

wyłożone do wglądu w Urzędzie Gminy oraz zamieszczone w aplikacji eSesja wraz 

z materiałami sesyjnymi i w okresie wyłożenia nie wniesiono do nich uwag.  

 

Do treści protokołu z obrad II, III, IV sesji Rady Gminy nie wniesiono żadnych uwag. 

 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z obrad II, III, IV sesji Rady 

Gminy Godziesze Wielkie bez odczytywania i bez uwag 15 głosami „za”. 

 

Lista imienna: 

ZA: 15  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz 

Korczyński, Radosław Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-

Olek, Maria Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad II, III, IV 

sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie 15 głosami „za”. 

 

 

 

Punkt 5. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni, w okresie międzysesyjnym miałem przyjemność zrealizować następujące 

zadania: 

1. Na przełomie miesiąca czerwca i lipca brał udział w zebraniach w sprawie wyboru 

sołtysa na terenie gminy oraz złożył podziękowania dotychczasowym sołtysom za 

wieloletnią współpracę z Urzędem Gminy, 
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2. Powołał Panią Bożenę Czajkę na Dyrektora Zespołu Szkół w Woli Droszewskiej, 

3. Podpisanie umowy na rozbudowę i przebudowę oczyszczalni ścieków w miejscowości 

Saczyn, 

4. Kontynuacja współpracy z OSP z terenu Gminy przy wykonywaniu prac 

porządkowych w pasie dróg gminnych w celu poprawy bezpieczeństwa dla 

uczestników ruchu drogowego, 

5. Podpisanie umowy na przebudowę i rekonstrukcje dróg gminnych w miejscowości 

Borek, Józefów, Godzieszki i Wolica, Przebudowę w miejscowości Borek realizuje 

Firma Sławomira Nadzbyk z Wtórku, w Józefowie i Godzieszkach Firma KALDROG 

Damian Dzikowski z Kalisza, a w Wolicy zadanie realizuje Firma PBD z Kalisza. 

6. W sierpniu został dostarczony samochód pożarniczy dla OSP Zadowice, W dniu 

jutrzejszym wybieramy się obejrzeć pojazd dla OSP Stara Kakawa, 

7. W ubiegłym tygodniu odebrane zostałoy zadanie inwestycyjne pod nazwą 

Przebudowa drogi gminnej 675900P Stobno – Józefów z uwzględnieniem poprawy 

bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu drogowego etap I realizowanej w 

ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

8. Na terenie gminy odbyły się również wybory uzupełniające do Rady Gminy 

Godziesze Wielkie w okręgu Nr 1 oraz w okręgu Nr 13. 

 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym 15 głosami „za” przyjęła sprawozdanie Wójta 

Gminy Godziesze Wielkie. 

 

Lista imienna: 

ZA: 15  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz 

Korczyński, Radosław Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-

Olek, Maria Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła sprawozdanie Wójta Gminy 

Godziesze Wielkie 15 głosami „za”. 

 

 

 

Punkt 6. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie, 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że radni otrzymali projekty 

uchwał wraz z materiałami sesyjnymi, w związku z powyższym nie będą one odczytywane. 

 

a) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 
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Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr V/30/2024 w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia 

Komunalnego – która stanowi załącznik nr 2 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 15  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz 

Korczyński, Radosław Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-

Olek, Maria Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 15 głosami „za”. 

 

 

 

b) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz dla 

kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych 

funkcjonujących na terenie Gminy Godziesze Wielkie, 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr V/31/2024 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników oraz dla kandydatów na strażaków ratowników 

Ochotniczych Straży Pożarnych funkcjonujących na terenie Gminy Godziesze 

Wielkie – która stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 15  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz 

Korczyński, Radosław Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-

Olek, Maria Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 15 głosami „za”. 
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c) określenia szczegółowych warunków i trybu zwolnienia od podatku rolnego 

gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr V/32/2024 w sprawie określenia szczegółowych warunków i trybu 

zwolnienia od podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których 

zaprzestano produkcji rolnej – która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 15  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz 

Korczyński, Radosław Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-

Olek, Maria Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 15 głosami „za”. 

 

 

 

d) zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów 

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr V/33/2024 w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

– która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 
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ZA: 11  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz 

Korczyński, Radosław Marek, Kamil Młynek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Artur 

Wardęga), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 4 

(Andrzej Olek, Maria Szymańska, Dawid Ścibor, Ryszarda Wojtynka) 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 11 głosami „za” przy 

0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

4 radnych nie oddało głosu. 

 

 

 

e) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze 

inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso, 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr V/34/2024 w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso – która stanowi załącznik nr 6 do 

nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 11  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz 

Korczyński, Radosław Marek, Kamil Młynek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-Olek, Artur 

Wardęga), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 4 

(Andrzej Olek, Maria Szymańska, Dawid Ścibor, Ryszarda Wojtynka) 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 11 głosami „za” przy 

0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

4 radnych nie oddało głosu. 
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f) zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze Wielkie na 2024 rok 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem dalszych pytań poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr V/35/2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Godziesze 

Wielkie na 2024 rok – która stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 15  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz 

Korczyński, Radosław Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-

Olek, Maria Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 15 głosami „za”. 

 

 

 

g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Godziesze Wielkie na lata 2024-

2032 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem dalszych pytań poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr V/36/2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Godziesze Wielkie na lata 2024-2032 – która stanowi załącznik nr 8 do nin. 

protokołu. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 15  
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(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Tomasz 

Korczyński, Radosław Marek, Kamil Młynek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Edyta Strzyż-

Olek, Maria Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 15 głosami „za”. 

 

 

 

Punkt 7. Interpelacje i zapytania radnych  

 

Nikt z zebranych nie zabrał głosu. 

 

 

 

Punkt 8. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady – Panie Wójcie na poprzednich sesjach 

zgłosiłam interpelację dotyczącą przywrócenia kursu autobusowego od poniedziałku do 

piątku o godzinie około 10.30 na trasie Kalisz – Zadowice, przez Kakawę Starą i w drugą 

stronę. Otrzymałam wtedy odpowiedź, że konsultacje w tej sprawie odbędą się w miesiącu 

sierpniu, jest wrzesień i w tej sprawie nie otrzymałam żadnej odpowiedzi, a rok szkolny się 

zaczął. 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Tak, jak odpisałem na tą interpelację odpowiem 

również pisemnie, ale już dziś udzielę informacji, ze względu, że był okres wakacyjny a ten 

kurs dotyczy dowozu uczniów do szkół, zainteresowanie było małe, nie miałem poglądu 

sytuacji. W czerwcu rozmawialiśmy z przewoźnikiem, jak i również w dniu wczorajszym, 

tym kursem o godzinie 10.30 jeździ bardzo mało osób, przewoźnik sam jest zdziwiony, 

ponieważ w tamtym roku miał wykupionych 40 biletów miesięcznych, umówiłem się z nim 

na wrzesień, aby wiedzieć ilu uczniów wykupi bilety miesięczne jak zacznie się już rok 

szkolny, okazuje się, że wykupiło 10 uczniów bilety szkolne. Dodatkowo przewoźnik 

twierdzi, że ten kurs o godzinie 12.00 to przestanie się opłacić, ponieważ tak mało osób 

dojeżdża. Sam kierowca zgłasza u nas taką sytuację, bo wie, jak to wyglądało wcześniej. 

Jeżeli chodzi o szkołę w Stobnie to autobus o godzinie 7.20 i o 8.30 i kierowca też zgłaszał, 

że autokar o 8.30, który jest na 50 osób wiezie 4 osoby i tego kursu o 8.30 nie ma. Pani 

dyrektor też mi to monitorowała, odpowiedziałem, że na razie zostajemy na kursie porannym, 

ponieważ ten późniejszy jest nierentowny, prawie nikt nim nie jedzie lub jadą 4 osoby. Jeżeli 

Pani Dyrektor zadeklarowała, że uzbiera deklaracje 20-30 osób, że będą dojeżdżać o tej 

godzinie do szkoły to rozważę to. 

PKS obniżył jeszcze ceny biletów i ludzie korzystają z PKS, a przewoźnicy naprawdę 

zastanawiają się jak to dalej będzie wyglądało. 

Walczymy o zmianę przystanków, których mieszkańcy się bardzo dopominają, jeżeli chodzi o 

miejscowość Żydów, zobaczymy, ile osób będzie jeździło. Trwa to trzeci miesiąc, żeby 

zmienić przystanek, na którym miałyby osoby wysiadać, jakie będzie zainteresowanie, 

zobaczymy. 
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Jeżeli chodzi o przywrócenie linii 3D – Prezydent nie przewiduje przywrócenia tej linii, 

ponieważ musiałby utworzyć dodatkową linię i zakupić dodatkowe autobusy na co ich nie 

stać w tym momencie. Trwają prace nad utworzeniem związku wszystkie gminy są 

zainteresowane, to wszystko się przeciąga. 

Ja mam informacje od samych kierowców, że to zainteresowanie jest mniejsze. 

 

Teresa Karolak – radna – Wczoraj byłam na zebraniu i mieszkańcy zgłaszali, że kierowca, 

który jeździ na trasie Żydów - Kalisz nie zabiera ludzi, bo twierdzi, że nie ma miejsca, bo 

tych autobusów jest mało, każe czekać na następny autobus. 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Po sesji wyjaśnimy, nie polegajmy na słowach kto, 

co powiedział, takie informacje musimy potwierdzić. Przewoźnik twierdzi, że jeżeli jechały 

osoby starsze w jedną stronę pytały o której jest autobus powrotny, one już tym autobusem 

nie wracały, dojeżdżały tylko w jedną stronę, wracały już z kimś innym. 

 

 

 

Punkt 9. Wolne wnioski i informacje 

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji – Panie Wójcie mam taką prośbę odnośnie dróg 

dojazdowych do pól, ten rok był deszczowy i mamy rozjechane, rozmyte drogi, na których 

jest potrzeba dużo wypełnienia i fundusz sołecki nie pozwala nam na to, żeby to wszystko 

zrealizować, mam prośbę jakby 2-4 samochody tłucznia przekierować do nas, my byśmy 

sobie to tam rozprowadzili. 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Dobrze, mamy trochę, ale rozumiem, że Wy we 

własnym zakresie rozłożycie go, chodzi o sam tłuczeń?  

 

Tomasz Przybył – Zastępca Wójta Gminy – Wymyło tam drogi? 

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji – Tak, droga jest z dużym spadkiem, jest to droga 

piaskowa. 

 

Tomasz Przybył – Zastępca Wójta Gminy – Czy jest to droga, którą Jacek Płotek zgłaszał? 

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji - Tak 

 

Tomasz Przybył – Zastępca Wójta Gminy – To będzie na to tłuczeń przywieziony. 

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji – Tak, ale mamy drogi boczne, wiejskie to tam nam 

nie wystarczy, są dziury stąd ta prośba. 

 

 

Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady – Pytanie do Pani Magdy, na jakim etapie 

jest ustawienie oświetlenia ulicznego w Woli Droszewskiej, kiedy będzie realizacja na ten rok 

z funduszu sołeckiego? 

 

Magdalena Dziwińska – pracownik Urzędu Gminy – W październiku rozpocznie firma 

pracę. 
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Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady – Prosimy o pomoc w wyegzekwowaniu z 

Powiatu obcinania zakrzaczeń przy drodze powiatowej, chodzi o drogę w stronę Ołoboku, 

ponieważ od tej drogi odchodzi 5 dróg gminnych, te drogi są zadolone i wyjeżdżając z tych 

dróg praktycznie nic nie widzą rolnicy. Staramy się od powiatu o te wycięcia, są już potężne, 

bo od 3 lat tam już nie były wycinane, ponieważ nie dojechała tam nigdy maszyna, albo się 

zepsuła, albo zaczął się już czas zimowy, w tej chwili już wyrosły tak duże krzaki, że 

widoczność z tych 5 dróg dojazdowych, gminnych jest zerowa. Prosimy o pomoc w tym 

temacie.  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Będziemy się konsultować z Powiatem w tym 

temacie. 

 

 

Tomasz Przybył – Zastępca Wójta Gminy – Pan Dyrektor jest świadomy tego, byliśmy na 

wizji lokalnej, wie jak to wygląda, jeśli chodzi o czas wykonania tego nie jesteśmy w stanie w 

dniu dzisiejszym wskazać z tego względu, że jest aż czterech robotników gospodarczych i jest 

jeden traktorzysta. Na pewno będziemy się starać, żeby było to jak najszybciej. 

 

 

Rafał Gzil – radny – Mieszkańcy drogi 377 zgłaszali się, żeby dziury uzupełnić, mają 

utrudniony dojazd, proszą o uzupełnienie dziur tłuczniem. 

 

Tomasz Przybył – Zastępca Wójta Gminy – To jest droga gruntowa? 

 

Rafał Gzil – radny – Tam już kiedyś był tłuczeń. 

 

 

 

Punkt 10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Radosław Marek o godz. 1212 zamknął obrady V sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

 

 

                  Protokółowała:         Przewodniczył: 

 

    Inspektor ds. obsługi Rady Gminy        Przewodniczący Rady Gminy 

            i informatyzacji urzędu      Godziesze Wielkie 

             Mirosława Kubacka       Radosław Marek 


